



2010-12-07

Corporations Canada
9th floor, Jean Edmonds Towers South
365 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1A 0C8

Corporations Canada
9e étage, Tour Jean Edmonds sud
365, avenue Laurier ouest
Ottawa (Ontario) K1A 0C8

MCCARTHY TETRAULT LLP
ANGELA LIZOTTE
66 WELLINGTON STREET WEST
SUITE #5300
TORONTO ON M5K 1E6
Canada

Corporation Number: **369888-2**
Numéro de société :

Request Received:
Date de réception de la demande : **2010-12-01**

Request ID: **4050881**
Numéro de la demande

Your Reference:
Votre référence :

Please find enclosed the **Certificate of Discontinuance** issued under the *Canada Business Corporations Act* (CBCA) for **NeuLion, Inc.** Please ensure that it is kept with the corporate records.

Vous trouverez ci-joint le **certificat de changement de régime** émis en vertu de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions* (LCSA) relativement à **NeuLion, Inc.** Veuillez vous assurer de le conserver avec les livres de la société.

The issuance of this certificate will be listed in Corporations Canada's online Monthly Transactions report. You can access the report on the Corporations Canada website.

L'émission de ce certificat sera également rapportée dans notre prochain rapport mensuel de transactions. Vous pouvez consulter le rapport dans le site Web de Corporations Canada.

If you require additional information, please contact Corporations Canada.

Si vous avez besoin de plus d'information, veuillez communiquer avec Corporations Canada.



Certificate of Discontinuance Certificat de changement de régime

Canada Business Corporations Act

Loi canadienne sur les sociétés par actions

NeuLion, Inc.

Corporate name / Dénomination sociale

369888-2

Corporation number / Numéro de société

I HEREBY CERTIFY that the above-named corporation, was discontinued under section 188 of the *Canada Business Corporations Act* and continued under the laws of another jurisdiction as specified in the attached document.

Je certifie que la société susmentionnée a changé de régime aux termes de l'article 188 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions* et a été prorogée sous le régime de la loi d'une autre autorité législative tel que spécifié dans le document ci-joint.

Marcie Girouard

Director / Directeur

2010-11-30

Date of Discontinuance (YYYY-MM-DD)
Date de changement de régime (AAAA-MM-JJ)